

HiStick[®] N/T

Soybean Co-inoculant

Bradyrhizobium japonicum
and the MBI600 strain of *Bacillus subtilis*

Registration Number 2006024A
Fertilizers Act



Net Weight: 400 g

HiStick[®] N/T

Soybean Co-inoculant

GUARANTEE

This product contains a minimum of 2×10^9 viable cells of *Bradyrhizobium japonicum* per gram and 1×10^8 viable cells of *Bacillus subtilis* per gram.

DIRECTIONS FOR USE

RECOMMENDED RATE: 400 g per 125 kg seed. (In fields where soybean root nodulation was found to be adequate in the previous soybean crop, this rate may be reduced to 400 g inoculant per 250 kg seed.)

DRY INOCULATION: Pour the correct amount of inoculant onto thin layers of seed in the drill hopper and mix thoroughly to evenly coat seed.

DAMP INOCULATION: Apply sufficient water to dampen the seed (about 250 mL) and thoroughly mix this product with the seeds to ensure even coating.

SEED TREATMENT COMPATIBILITY

This inoculant is compatible with most seed treatments when dry. This inoculant can also be applied to specific treated seed when wet (contact your dealer/manufacturer for details). Please observe planting window recommendations for optimal responses.

STORAGE/PRECAUTIONS

Store in a cool, dry place (below 25°C) away from direct sunlight, and sow inoculated seed as soon as possible.

Do not use inoculant that has passed its expiration date or that has not been correctly stored.

Non-pesticide treated seed must be re-inoculated if not sown within 24 hours of inoculation.

Warranty Disclaimer. Becker Underwood, Inc. ("BU") warrants that this product conforms to the specifications set out on this label. BU and the sellers of this product MAKE NO OTHER WARRANTIES OR CONDITIONS, EXPRESS OR IMPLIED, STATUTORY OR OTHERWISE, AS TO THE CONDITION, QUALITY, MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE OF THIS PRODUCT.

Limitation of Remedies. The exclusive remedy for losses or damages resulting from this product (including claims based on contract, negligence, strict liability or other legal theories), shall be limited to, at BU's election, one of the following: (1) replacement of the amount of product used; or (2) refund of the purchase price paid for the product; PROVIDED THAT BU's provision of (1) or (2) is conditioned on its first being promptly notified of such loss or damage in writing. BU and the sellers of this product SHALL NOT BE LIABLE to the buyer or any other party claiming by, through, or under the buyer for any other losses or damages resulting or relating to this product, including but not limited to any DIRECT, INDIRECT, SPECIAL, PUNITIVE, ECONOMIC, INCIDENTAL, OR CONSEQUENTIAL DAMAGES or loss of profits, whether in contract, tort or otherwise. BU neither assumes, nor authorizes any person to assume for it, any other liability in connection with the sale, storage, use or handling of this product other than as expressly set forth herein.

Acknowledgement. IN PURCHASING THIS PRODUCT, THE BUYER AND ALL PARTIES CLAIMING BY, THROUGH OR UNDER THE BUYER, ACKNOWLEDGE AND AGREE TO THE TERMS AND CONDITIONS SET FORTH ON THIS LABEL AND FURTHER ACKNOWLEDGE THAT THEY FORM PART OF THE CONTRACT OF SALE BETWEEN THE SELLER AND BUYER OF THIS PRODUCT.

HiStick is a registered trademark of Becker Underwood, Inc.

HiStick[®] N/T

Co-inoculant Pour Soja

Bradyrhizobium japonicum et
la souche MBI600 de *Bacillus subtilis*

Numéro d'enregistrement 2006024A
loi sur les engrais



Poids Net: 400 g

HiStick[®] N/T

Co-inoculant Pour Soja

GARANTIE

Ce produit contient un minimum de 2×10^9 cellules viables de *Bradyrhizobium japonicum* par gramme et 1×10^8 cellules viables de *Bacillus subtilis* par gramme.

MODE D'EMPLOI

DOSE RECOMMANDEE: 400 g pour 125 kg de semences. (Dans les champs où la nodulation des racines du soja s'est avérée adéquate lors de la culture de soja précédente, la dose peut être réduite à 400 g d'inoculant pour 250 kg de semences.)

INOCULATION A SEC: Verser la quantité appropriée d'inoculant sur les semences disposées en minces couches dans la trémie du semoir et mélanger à fond, de façon à enrober uniformément les semences.

INOCULATION HUMIDE: Humidifier suffisamment les semences en apportant environ 250 mL d'eau et bien mélanger avec ce produit jusqu'à l'obtention d'un revêtement homogène de ces dernières.

COMPATIBILITE AVEC LES TRAITEMENTS DE SEMENCES

Cet inoculum utilisé à sec est compatible avec la plupart des traitements de semences. Cet inoculant peut aussi être appliqué sur des semences humides après le traitement par certains produits (consulter votre détaillant/fabricant pour de plus amples détails). Veuillez respecter les recommandations relatives à la fenêtre de semis pour un résultat optimal.

ENTREPOSAGE/PRECAUTIONS

Entreposer dans un endroit frais et sec (en dessous de 25°C) à l'abri de la lumière directe du soleil, et semer les semences inoculées dès que possible.

Ne pas utiliser d'inoculum dont la date de péremption est dépassée ou qui n'a pas été conservé dans les conditions requises.

Les semences non traitées aux pesticides qui n'ont pas été semées dans les 24 heures suivant l'inoculation doivent être inoculées à nouveau.

Limite de garantie. Becker Underwood, Inc. ("BU") garantit que ce produit est conforme aux caractéristiques indiquées sur son emballage. BU et les vendeurs de ce produit N'ACCORDENT AUCUNE GARANTIE OU CONDITION, EXPRIMEE OU IMPLICITE, LEGALE OU NON, QUANT AUX CONDITIONS, QUALITE, VALEUR COMMERCIALE OU ADAPTATION DE L'UTILISATION PARTICULIERE DE CE PRODUIT.

Recours. Le recours exclusif pour pertes et dommages résultant de ce produit (incluant les réclamations basées sur contrat, négligence, responsabilité stricte ou autres revendications légales) sera limité, au choix de BU, à une des solutions suivantes: (1) remplacement de la quantité de produit utilisé; (2) remboursement du prix d'achat du produit; ENTENDU que les clauses (1) et (2) sont conditionnées par une notification rapide et écrite à BU des pertes et dommages en question. BU et les vendeurs de ce produit NE SERONT PAS RESPONSABLES devant l'acheteur ou toute autre partie plaignante, à travers ou sous l'acheteur, pour tout autre sinistre ou dommages résultant ou relatif à ce produit, incluant mais non limitatif de tout SINISTRE DIRECT, INDIRECT, SPECIAL, DOMMAGES-INTERETS, ECONOMIQUE, SECONDAIRE OU CONSECUTIF; ou perte de revenus, qu'elle soit contractuelle, préjudiciable ou autre. BU n'assume, ni n'autorise personne à prendre à sa place toute autre responsabilité en rapport avec la vente, le stockage, l'utilisation ou la manipulation de ce produit autre que celle présentée ici.

Acceptation. EN ACHETANT CE PRODUIT L'ACHETEUR ET TOUTES LES PARTIES PLAIGNANTES, A TRAVERS OU SOUS L'ACHETEUR, RECONNAISSENT ET ACCEPTEMENT LES TERMES ET CONDITIONS INDIQUEES SUR CET EMBALLAGE, ET PAR AILLEURS RECONNAISSENT QU'ILS SONT PARTIE INTEGRANTE DU CONTRAT DE VENTE ENTRE LE VENDEUR ET L'ACHETEUR DE CE PRODUIT.

HiStick est une marque déposée de Becker Underwood Inc.